
Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
i Turystyki 

 
Nr 5 /2005  w dniu 24 marca 2005 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00  zakończono o godz. 18.00 
 
 
  
L.p Imię i nazwisko                 Podpis 
1. Przewodnicząca Komisji - Teresa Walewska Obecna 

2.            Wiceprzewodniczący Komisji – Jacek Brzostowski Obecny 

3. Sekretarz Komisji - Andrzej Słoma Obecny 

4. Grzegorz Pietrzycki Obecny 

5. Krzysztof Migasiewicz Obecny 

6. Andrzej Wieczorek                                          Obecny 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. ______________________________ 

2. ______________________________ 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Józef Sulikowski – Starosta Wągrowiecki. 
2. Michał  Piechocki- Wicestarosta.  
3. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu. 
4. Barbara Górna – Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia.  
5. Iwona Grzegorzewska – Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w 

Antoniewie. 
      6.  Antoni Kasica – Wicedyrektor MOW w Antoniewie. 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3.      Ocena wykonania budżetu w zakresie działania komisji. 
1.4.      Omówienie materiałów na sesję. 
___________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________          
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

1.3. Na pytania komisji odpowiadała Barbara Górna Kierownik Wydziału Spraw 
Obywatelskich i Zdrowia. 

Zmiany w budżecie omówiła Skarbnik Powiatu Danuta Królczyk. Zmiany dotyczyły roku 
2005.  Skarbnik zapoznała również komisję z wykonaniem budżetu, w zakresie działania komisji, 
za rok 2004. Zwiększono lub zmniejszono dotacje w szkołach podległych Starostwu. 

Na pytania komisji dot. zmian w budżecie odpowiedzi udzielali Skarbnik Powiatu Danuta 
Królczyk i Starosta Józef Sulikowski, który wyjaśnił zmiany w subwencjach dla szkół. 

Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Antoniewie Iwona Grzegorzewska 
wyjaśniła, że przyznana dotacja, w związku z wydanymi rozporządzeniami Ministerstwa Edukacji, 
jest niewystarczająca; a ponadto zabrano 220 tys. zł. subwencji. Za tą kwotę planowano 
wyposażyć klasy fizyki i chemii, wykonanie izolatki oraz dokonać renowacji boisk i wykonanie sali 
terapeutycznej. Dyrektorzy Ośrodka zwrócili się do komisji o poparcie, w celu odzyskania 220 
tys. zł subwencji. 

1.4. Wicestarosta Michał Piechocki omówił zmiany w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym.  
Komisja zapoznała się z projektami uchwał oraz z materiałami na najbliższą sesję. 

 
 

 



 
 

- 3 - 
 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
5.1. Zapytania 
 

      _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
5.2   Opinie 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekty uchwał, które będą uchwalane na najbliższej sesji. 
________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

      5.3  Stanowiska 
 

 
1.3. Komisja stwierdza, że nierzetelna informacja w prasie przynosi szkodę wizerunkowi 

nauczycieli i uczelni. 
1.4. Komisja akceptuje propozycje dyrektora ZSP w Gołańczy dot. utworzenia technikum 

rolniczego 4- letniego po gimnazjum. 
  
5.4. Wnioski 
________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________  
 

      _________________________________________________________________ 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  

 
 

   Protokołował:                                                           Przewodniczący Komisji:  
 
                                                                                                             
             /Andrzej Słoma/                                                               /Teresa Walewska/ 
               
                                                                   
Protokół został  podpisany przez Przewodniczącą i Sekretarza Komisji. 

 


